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Zápisnica zo zasadnutia Snemu SAV,  

ktoré sa konalo 24. júna 2025 od 10:30 hod. v aule SAV v priestoroch Jedálne a 

spoločenského centra v areáli SAV na Patrónke v Bratislave 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní ospravedlnení: D. Dalberg, E. Dvorožňáková, G. Gajdošová, R. Javorčeková, 

P. Kenderessy, I. Lacík, R. Lapko, N. Longauer, D. Škobla, M. Števko 

Neprítomní neospravedlnení: B. Hodásová, V. Janáč, J. Šrol 

Prizvaní: členky a členovia Predsedníctva SAV, vedúci Úradu SAV (v zastúpení), vedúca sekretariátu 

predsedu SAV, vedúca referátu pre komunikáciu a médiá 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Schválenie pracovných komisií (mandátovej, volebnej a návrhovej), zapisovateľa a overovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení Snemu SAV a kontrola správnosti zápisníc 

5. Informácia o aktuálnej situácii SAV 

6. Informácia o rozpise rozpočtu SAV na rok 2025 v zmysle snemom schválených zásad 

7. Voľby do Vedeckej rady SAV 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadanie otvoril predseda Snemu SAV R. Passia. Privítal členky a členov Predsedníctva SAV a ďalších 

hostí. Prítomných informoval, že verejnosť zasadnutia je zabezpečená verejným priamym prenosom 

na platforme YouTube. 

 

K bodu 2 

K návrhu programu zasadnutia snemu neboli žiadne pripomienky, program bol hlasovaním 

schválený.  

 

K bodu 3 

Snem schválil nasledovné zloženie pracovných komisií: 

Mandátová komisia: V. Hvozdíková (predsedníčka), F. Simančík, M. Barteková 

Návrhová komisia: A. Kalistová (predsedníčka), M. Jakubík, Ľ. Kľučár 

Volebná komisia: Ľ. Kľučár (predseda), M. Jakubík, V. Hvozdíková 

   Volebná subkomisia pre I. komoru: M. Jakubík (predseda), S. Gabáni, J. Hanulčák  

   Volebná subkomisia pre II. komoru: Ľ. Kľučár (predseda), Š. Faix, D. Gašperíková 

   Volebná subkomisia pre III. komoru: V. Hvozdíková (predsedníčka), M. Benediková, A. Kalistová 

Za zapisovateľku snem schválil K. Gmucovú a za overovateľku zápisnice D. Gašperíkovú. 
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K bodu 4 

Aktuálne snem neeviduje žiadne nesplnené uznesenia. Z pléna snemu nezazneli ani pripomienky 

k zápisnici zo zasadania 23. apríla 2025. Snem SAV to zobral na vedomie prijatím Uznesenia č. 1. 

K bodu 5 

R. Passia privítal predsedu SAV M. Venharta, ktorý predniesol informáciu o aktuálnej situácii SAV. 

V úvode svojej prezentácie uviedol niekoľko faktov z vnútorného života SAV, spomenul, že P SAV si 

zvolilo svoje grémium a štatutárnym zástupcom sa stal M. Radvanský. V súčasnosti prebieha 

výberové konanie na vedúceho Úradu SAV, ktorého výsledok bude čoskoro zverejnený. P SAV 

vykreovalo svoje poradné orgány, komisie majú schválených predsedov a v prípadoch, keď to 

situácia vyžaduje, aj členov. Začalo sa s prípravami na architektonické súťaže na budovy v areáli, 

prostriedky z Plánu obnovy budú preinvestované ešte tento rok na rekonštrukciu budovy s aulou 

SAV. Ďalej uviedol, že pre SAV získal ERC Advanced Grant hodnotený stupňom A, ktorý síce nakoniec 

nebol pre nedostatok alokovaných prostriedkov financovaný, ale je avizované, že bude financovaný 

z národných zdrojov. Zmienil sa o seminári 3. oddelenia vied, ktorého nosnou témou bolo zlučovanie 

tých ústavov, ktoré to majú uvedené vo výkonnostných zmluvách. Uviedol, že zmluvne dohodnuté 

termíny sú fixné a nemožno ich meniť. Informoval, že SAV sa stala členom koalície CoARA (Coalition 

for Advancing Research Assessment). V krátkosti spomenul akciu My sme SAV a nedávne 

odovzdávanie cien a vyznamenaní SAV. 

M. Venhart ďalej informoval členov snemu, že absolvoval stretnutia s  ministrom školstva, výskumu, 

vývoja a mládeže Slovenskej republiky T. Druckerom, ministrom financií Slovenskej republiky 

L. Kamenickým a predsedom vlády Slovenskej republiky R. Ficom. Problémy s prostriedkami APVV sa 

blížia k definitívnemu vyriešeniu. Po stretnutiach s ministrami a viacerými štátnymi tajomníkmi sa 

situácia pomaly vyjasňuje aj s limitmi výdavkov kapitoly štátneho rozpočtu, podarilo sa im vysvetliť, 

aký veľký problém to pre SAV je, avšak aj štátne limity treba diskutovať s Európskou komisiou. SAV 

podala žiadosť o navýšenie limitov o 15 mil. EUR. 

Nateraz posledné stretnutie bolo s premiérom R. Ficom a prebehlo v širšom kruhu. Týkalo sa 

požiadania SAV o vypracovanie vízie a stratégie pre Slovenskú republiku do roku 2040. M. Venhart 

zúčastnených podľa vlastných slov ubezpečil, že sme pripravení túto úlohu prijať a splniť bez 

politického podfarbenia. Úlohu od vlády v súčasnosti plní aj Biomedicínske centrum SAV, v. v. i., týka 

sa analýzy mRNA vakcín. Vyjadrenie k výsledkom bude poskytnuté po splnení úlohy.  

V krátkosti predseda SAV informoval o podpísaní memoranda o porozumení medzi SAV a Univerzitou 

Komenského, týkajúceho sa  vybudovania spoločného pracoviska projektovej podpory. Venoval sa 

aj bezpečnosti vo výskume z pohľadu medzinárodných spoluprác. Uviedol, že programové vyhlásenie 

P SAV bude pripravené v auguste a následne predložené snemu na schválenie. Avizoval postupnú 

návštevu jednotlivých pracovísk SAV. Pripravuje sa aj stretnutie s Odborovým zväzom SAV.  

V závere svojho vystúpenia odpovedal na otázky z pléna snemu (S. Pastoreková, M. Sojková, 

D. Pucherová, M. Májeková). V odpovediach uviedol, že v júli bude P SAV schvaľovať zloženie 

panelov, ktoré budú vyhodnocovať plnenie výkonnostných zmlúv organizácií; na otázku týkajúcu sa 

prostriedkov z APVV odpovie M. Radvanský v ďalšom bode programu; rozhodnutie o pokračovaní 

VEGA v súčasnej podobe ešte nebolo prijaté, avšak máme prísľub, že aj keby v budúcnosti prišlo k jej 

zrušeniu, prostriedky vynakladané na projekty zostanú v našej kapitole; architektonická súťaž bude 

vypísaná na pavilón spoločenských vied, novostavbu predsedníctva SAV a pavilón prírodných vied. 

Snem zobral prezentáciu predsedu SAV M. Venharta na vedomie Uznesením č. 2. 
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K bodu 6 

R. Passia privítal podpredsedu SAV pre ekonomiku a legislatívu M. Radvanského, ktorý pre snem 

pripravil informáciu o rozpise rozpočtu v zmysle snemom schválených zásad a ďalšie informácie 

z oblasti ekonomiky. Prezentoval tabuľku s vývojom rozpočtu za posledných 10 rokov a uviedol, že 

výška rozpočtu nám dnes nerobí problém, ale problém máme s výdavkovými limitmi. Podiel miezd 

nám v poslednom období jemne klesá, dôvod vidí v cenách energií a v tom, že máme už aj rozvojové 

projekty. Rastú aj výdavky na doktorandov a projekty IMPULZ. Od septembra je schválená valorizácia 

miezd vedeckých pracovníkov, no kapitola rozpočtu nám nebola na tento rok alikvotne navýšená. 

V ďalšom roku by už mal byť objem mzdových prostriedkov primerane navýšený. P SAV zvažuje 

možnosť primeraného navýšenia miezd aj pre nevedeckých zamestnancov z vlastného rozpočtu. 

M. Radvanský informoval aj o rozpise prostriedkov z výkonnostných zmlúv – 50 % dostávajú 

inštitúcie do svojho rozpočtu, 50 % sú rozvojové prostriedky určené na rozvojové projekty akadémie 

a investície v investičnom zásobníku.  

V ďalšej časti M. Radvanský informoval o predpokladanom vývoji rozpočtu na roky 2026 – 2028. 

Uviedol, že už je známe, že nás čaká viazanie rozpočtu aj pre verejné výskumné inštitúcie, zatiaľ bez 

vplyvu na systém výkonnostných zmlúv.  

Venoval sa aj otázke výdavkových limitov, ktoré nám v súčasnosti robia najväčšie problémy. P SAV 

v tejto veci stále vyjednáva s vládou, nateraz je prísľub, že keď ich vyčerpáme, môžeme požiadať 

o navýšenie. Ich potreba a čerpanie však nie sú rovnomerne rozložené medzi ústavmi a rieši sa preto 

aj otázka možnej realokácie vnútri SAV.  

Ďalej informoval, že v otázke presunu prostriedkov z APVV sú stále nedoriešené niektoré technikálie, 

napr. problém presunu prostriedkov v roku 2025 z univerzít smerom k v. v. i. Venoval sa aj 

implementácii a aktualizácii projektového zásobníka, odmeňovaniu riaditeľov tak, aby bolo 

motivačné už pri uchádzaní sa o túto funkciu. Uviedol, že limity zamestnancov by mali predstavovať 

počet zamestnancov, ktorí budú danej v. v. i. plne hradení z centrálnych zdrojov, čo by im malo 

priniesť lepšiu predikciu rozpočtu. Výkonnostná zložka, do ktorej sa započítavajú aj súťažné 

prostriedky, musí zostať vo financovaní ústavov a mala by výrazne rásť. V závere informoval 

o Národnom projekte SAV, ktorý by sa mal začať riešiť v 4. kvartáli 2025 a bude obsahovať zdroje na 

vytvorenie cca 22 otvorených laboratórií  v celkovej sume 18 miliónov eur. 

V rámci diskusie odpovedal D. Pucherovej, že limity zamestnancov sme vždy mali, ide len o ich nové 

chápanie. F. Simančík vyjadril názor, že aj keď chápe neprehľadnosť situácie, podľa premietanej 

tabuľky je nerozpísaných 15 miliónov rozpočtu obrovské číslo a treba sa ním zaoberať už teraz. 

Nepáčilo by sa mu, keby sa to dalo do miezd, lebo to bude v ďalších rokoch neudržateľné. 

M. Radvanský odpovedal, že už je plánované druhé kolo rozpisu prostriedkov na tovary a služby, 

potrebujeme mať rezervu na energie a podľa vývoja situácie sa bude investovať do položiek zo 

zásobníka projektov. Nejasný je stále objem prostriedkov, ktoré sa vrátia z ústavov ako vratky 

pôžičiek.   

Na otázku J. Gálika o zásobníku projektov v kontexte s limitmi odpovedal, že P SAV už začína 

komunikovať s jednotlivými riaditeľmi o čerpaní týchto prostriedkov. I. Studená upozornila na otázku 

miezd tzv. malých riaditeľov, ktorí napr. v ich centre majú široké kompetencie s množstvom práce, čo 

pri malej mzde môže byť kontraproduktívnym momentom pri zlučovaní do väčších celkov. Ďalej 

nastolila otázku rôzneho investovania prostriedkov z výkonnostných zmlúv – do projektovej podpory 

alebo do miezd. M. Radvanský odpovedal, že P SAV sa týmto otázkam venuje, rieši aj projektovú 
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podporu, no tá je často špecifická a musí byť bližšie k ústavom. S. Pastoreková otvorila otázku 

pôžičiek, privítala by, keby sa vratky posunuli na budúci rok, keď sa uzavrie Plán obnovy. 

M. Radvanský uviedol, že mnohé zo súvisiacich problémov sa ešte riešia aj na rokovaniach 

s ministerstvom a túto technickú diskusiu bude lepšie presunúť na poradu riaditeľov, ktorá sa bude 

konať o pár dní. F. Simančík v závere podporil bilaterálnu výmenu limitov v rámci SAV. Snem zobral 

informáciu prednesenú M. Radvanským na vedomie Uznesením č. 3. 

 

K bodu 7 

Predseda Snemu SAV podal úvodné informácie k voľbám do Vedeckej rady SAV, uviedol že na 

6 miest kandiduje 9 zamestnancov SAV, medzi ktorými je členka snemu S. Pastoreková, ktorá 

v danom momente už opustila rokovaciu sálu. Potom odovzdal slovo predsedovi volebnej komisie 

Ľ. Kľučárovi, ktorý členov snemu detailne informoval o postupe pri voľbách. Volí sa systémom „po 

komorách“, počet členov II. komory pri vyhodnocovaní bude znížený, keďže jedna kandidátka je 

členkou tejto komory. R. Passia následne snem informoval, že pozval všetkých kandidátov na 

zasadanie snemu. Prof. PaedDr. Pavol Prokop, DrSc., sa z pracovných dôvodov nezúčastní, doc. Ing. 

Fedor Gömöry, DrSc., je na pracovnej ceste v zahraničí a požiadal o pripojenie cez platformu Zoom. 

Následne R. Passia premietol tabuľku so zoznamom všetkých kandidátov, ich úväzkami na SAV 

a navrhovateľmi ich kandidatúr. V situácii, keď sa kandidát P. Prokop s 50 % úväzkom na SAV 

nezúčastní vypočutia snemom, K. Gmucová považovala za potrebné snem informovať, že výbor 

snemu na svojom zasadaní s otváraním obálok zistil, že tento kandidát má súčasne 100 % úväzok na 

univerzite, a je teda na posúdení členov snemov, či ho vedia vnímať ako interného člena. R. Passia 

doplnil túto informáciu o konštatovanie výboru snemu, že svojim úväzkom splnil podmienku na 

zaradenie medzi kandidátov. Potom prizval všetkých prítomných kandidátov a požiadal ich, aby sa 

v rámci približne piatich minút predstavili a ozrejmili svoju motiváciu kandidovať. Kandidáti dostali 

slovo v abecednom poradí, z ich vystúpení vyberáme: 

RNDr. Imrich Barák, DrSc.: je riaditeľom ÚMB SAV, v. v. i. ; dvakrát bol vedec roka, riešil zahraničné 

projekty; je členom predsedníctva APVV, pozorovateľom v programe Slovensko a v komisii VAIA; bol 

jedným zo zakladateľov iniciatívy „Veda chce žiť!“; kandidatúra mu bola navrhnutá, vidí v nej zmysel. 

doc. RNDr. Ján Feranec, DrSc.: zamestnanec GgÚ SAV, v. v. i.; predstavil svoju vedeckú kariéru a 

účasti v projektoch; prispieť chce k tomu, aby sa Slovensko stalo členom Európskej vesmírnej 

agentúry. 

doc. Ing. Fedor Gömöry, DrSc.: zamestnanec ElÚ SAV, v. v. i.; bol členom Rady vedcov SAV, Snemu 

SAV a jeho výboru, Predsedníctva SAV; člen viacerých komisií a člen Hodnotiacej rady pre SASPRO; 

chce prenášať názory zamestnancov smerom hore, podporovať slobodu vedeckého bádania, prispieť 

k väčšej informovanosti, otvorenosti akadémie a zvyšovaniu kvality vedeckých výstupov, kladne 

vníma hodnotenie VER. 

prof. Mgr. Peter Halama, PhD.: zamestnanec CSPV SAV, v. v. i.; predstavil svoju vedeckú kariéru; je 

členom Rady APVV pre spoločenské vedy; bol členom v komisiách SAV a VEGA; má aj zahraničné 

skúsenosti s hodnotením; vo VR chce byť hlasom spoločenských a humanitných vied. 
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Ing. Jozef Hanes, DrSc.: zamestnanec NiÚ SAV, v .v. i.; predstavil svoju vedeckú kariéru aj prácu vo 

firmách, zahraničné pobyty; vidí potrebu vytvorenia vlastného zoznamu kvalitných nepredátorských 

časopisov.  

prof. RNDr. Karol Marhold, DrSc.: zamestnanec CBRB SAV, v. v. i.; predstavil svoju vedeckú kariéru 

s dôrazom na biodiverzitu, medzinárodné skúsenosti; člen a predseda Snemu SAV, podpredseda 

P SAV, v súčasnosti je predsedom SKVH, podieľal sa na príprave paragrafového znenia súvisiaceho 

zákona; má záujem prispieť k tvorbe hodnotiacich kritérií a konsenzu v rámci SAV. 

prof. RNDr. Silvia Pastoreková, DrSc.: riaditeľka BMC SAV, v .v. i.; predstavila svoju vedeckú kariéru, 

medzinárodné spolupráce; členka viacerých vedeckých rád; chce sa spolupodielať na vytváraní 

vedeckej profilácie SAV a podporení jej silnej reputácie, venovať sa reforme hodnotenia vedy, ako 

príklad skúseností uviedla zapojenie BMC SAV, v. v. i., do koalície CoARA (Coalition for Advancing 

Research Assessment); budovať kultúru vedy; bola by rada, keby VR SAV nebola len orgánom, ktorý 

schvaľuje predložené dokumenty, ale živým, dynamickým orgánom. 

RNDr. Vladimír Pevala, PhD.: zamestnanec ÚMB SAV, v. v. i.; reprezentuje mladšiu strednú 

generáciu, predstavil svoju vedeckú profiláciu a doterajšie skúsenosti; chce priniesť do VR pohľad 

mladej generácie.  

R. Passia po ukončení prezentácií prítomných kandidátov otvoril diskusiu. Prvú otázku, týkajúcu sa 

disproporcie v počte doktorov vied z 3. OV, položil P. Halamovi. Kandidát vidí dôvody v zle 

nastavených kritériách, ktoré neodrážajú rôznorodosť spoločenských a humanitných vied 

v publikačných zvyklostiach. F. Simančík položil otázku určenú všetkým kandidátom, ktorí chcú 

odpovedať. Spomenul, že jednou z úloh VR SAV je určovanie vedeckej profilácie a stanovenie kritérií 

hodnotenia. Zaujímajú ho názory, ako kandidáti vidia úlohu SAV v spoločnosti, a ako by svoj názor 

presadzovali pred externými členmi vedeckej rady. Z odpovedí v skratke vyberáme: 

K. Marhold: Na akadémii by mala byť vyvážená prítomnosť základného a aplikovaného výskumu, ale 

v jednotlivých oblastiach sú špecifiká. Bude treba vysvetľovať potrebu zachovať rôznorodosť 

vedeckých zameraní.  

S. Pastoreková: Začiatkom zasadania VR by mal byť prehľad, čo nové sa v SAV podarilo vyskúmať, 

možno v prierezovej forme rôznych oblastí. Treba zdôrazňovať aj inovácie v spoločenských 

a humanitných vedách. 

F. Gömöry:  Nezastupiteľná úloha SAV je v pestovaní špičkového základného výskumu. Mali by sme 

byť garanciou rozhodnutí, aký je aktuálny stav poznania. Z pozície VR by nerád zasahoval do 

určovania, aký majú mať organizácie pomer základného a aplikovaného výskumu. 

J. Feranec: Vo vzťahu k poznatkom by akadémia mala byť etalónom. 

I. Barák: Treba sa pozerať optimisticky na spoluprácu s odborníkmi z externého prostredia, odborníci 

z aplikovanej sféry nám môžu pomôcť a my ich musíme presvedčiť o dôležitosti základného výskumu. 

J. Hanes: Apeloval by na pochopenie potreby ako aplikovaného, tak aj základného výskumu. 

 

Na základe informácie zo životopisu o jeho profesijnom zameraní sa M. Májeková opýtala P. Halamu, 

či by priniesol do VR podnety, ako by mala akadémia vzdorovať konšpiračným teóriám. Kandidát vidí, 

že veda je dnes často spochybňovaná. Riešenie je ťažké, keďže ľudia sú ovplyvnení autoritami. SAV 

by mala podporovať aktivity smerujúce k tomu, aby bola vedecká obec viditeľná a nebola 

alternatívnou scénou potláčaná. Ako psychológ by vedel prispieť ku komunikácii so spoločnosťou, 

racionálny hlas vedcov treba vždy využiť. Ľ. Kľučár sa opýtal S. Pastorekovej na jej názor na aktuálny 
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počet hodnotení, ktoré v SAV máme. Kandidátka vidí priestor na zjednodušenie, ako základný princíp 

by rada zobrala skúsenosti z koalície CoARA, nerada by sa vzdávala nášho peer review hodnotenia.   

Po skončení diskusie R. Passia vyzval kandidátov, aby opustili zasadanie snemu a opäť odovzdal slovo 

predsedovi volebnej komisie Ľ. Kľučárovi. Po krátkej informácii o spôsobe úpravy volebných lístkov 

začali volebné subkomisie v komorách svoju prácu. Po spočítaní hlasov v jednotlivých komorách a po 

prepočítaní aritmetického priemeru percentuálnych podielov kladných hlasov z komôr volebnou 

komisiou snemu vyhlásil Ľ. Kľučár výsledky, na základe ktorých sa členmi Vedeckej rady SAV pre 

funkčné obdobie 2025 – 2029 stali (v abecednom poradí) I. Barák, F. Gömöry, P. Halama 

a S. Pastoreková. Snem schválil výsledky volieb Uznesením č. 4 a poveril Uznesením č. 5 predsedu 

snemu ich vymenovaním do funkcie. Po krátkej diskusii k situácii, keď nebol zvolený úplný počet 

kandidátov na členstvo vo VR SAV, snem neschválil konanie druhého kola volieb na svojom 

prebiehajúcom zasadaní (Uznesenie č. 6) a poveril predsedu snemu vyhlásením doplňujúcich volieb 

interných členov Vedeckej rady SAV v termíne do 31. 7. 2025 (Uznesenie č. 7) s predpokladom ich 

konania na septembrovom zasadaní snemu. R. Passia potom prizval na zasadanie tých kandidátov, 

ktorí zostali čakať na výsledky v priľahlých priestoroch, a oboznámil ich s výsledkami volieb. 

Neprítomným kandidátom budú výsledky oznámené elektronickou poštou. 

K bodu 8 

R. Passia informoval členov snemu, že na nasledujúce zasadanie, naplánované na koniec septembra, 

bude predložené na schvaľovanie programové vyhlásenie predsedníctva. Nezvolením úplného počtu 

interných členov VR SAV pribudli do programu doplňovacie voľby interných členov VR SAV. Ďalej 

uviedol, že výbor snemu nedávno aktualizoval Zoznam organizácií a organizačných zložiek 

zastúpených v Sneme SAV, čím dal tento dokument administratívne do poriadku po overení histórie 

zaradení organizačných zložiek CSČ SAV, v. v. i., do oddelení vied. 

 

K bodu 9 

R. Passia poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Snemu SAV o 13:57 hod. 

 

 

V Bratislave 7. júla 2025 

 

Zapísala: K. Gmucová 

Overila: D. Gašperíková 

 

 

                Radoslav Passia 

predseda Snemu SAV 
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Príloha č. 1 

 
Uznesenia schválené na zasadnutí Snemu SAV dňa 24. júna 2025 

 
 
Uznesenie č. 1   
Snem SAV berie na vedomie kontrolu správnosti zápisnice z predchádzajúceho zasadania snemu a 
kontrolu plnenia uznesení.   
 
Uznesenie č. 2   
Snem SAV berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii v SAV prednesenú predsedom SAV 
M. Venhartom.   
 
Uznesenie č. 3   
Snem SAV berie na vedomie informáciu o rozpise rozpočtu SAV na rok 2025 v zmysle schválených 
zásad prednesenú podpredsedom SAV pre ekonomiku a legislatívu M. Radvanským.   
 
Uznesenie č. 4   
Snem SAV schvaľuje výsledky volieb interných členov Vedeckej rady SAV vo funkčnom období 2025 – 
2029: 
  

Meno a priezvisko 
(v abecednom poradí) 

Inštitúcia  
Súčet percentuálnych podielov 

kladných hlasov z komôr 
delený počtom komôr  

RNDr. Imrich Barák, DrSc. ÚMB SAV, v. v. i. 67,73 % 

doc. RNDr. Ján Feranec, DrSc. GgÚ SAV, v. v. i. 30,24 % 

doc. Ing. Fedor Gömöry, DrSc. ElÚ SAV, v. v. i. 63,24 % 

prof. Mgr. Peter Halama, PhD. CSPV SAV, v. v. i. 61,03 % 

Ing. Jozef Hanes, DrSc. NiÚ SAV, v. v. i. 45,45 % 

prof. RNDr. Karol Marhold, DrSc. CBRB SAV, v. v. i. 40,15 % 

prof. RNDr. Silvia Pastoreková, DrSc. BMC SAV, v. v. i. 70,42 % 

RNDr. Vladimír Pevala, PhD. ÚMB SAV, v. v. i. 12,36 % 

prof. PaedDr. Pavol Prokop, DrSc. ÚZ SAV, v. v. i. 7,88 % 

 

Uznesenie č. 5   
Snem SAV zvolil za interných členov Vedeckej rady SAV vo funkčnom období 2025 – 2029 nižšie 
uvedených kandidátov a poveruje predsedu Snemu SAV, aby ich do funkcie vymenoval: 

 
RNDr. Imrich Barák, DrSc. 

doc. Ing. Fedor Gömöry, DrSc. 

prof. Mgr. Peter Halama, PhD. 

prof. RNDr. Silvia Pastoreková, DrSc. 

 
Uznesenie č. 6 
Snem SAV neschvaľuje konanie druhého kola volieb v zmysle volebného poriadku snemu, čl. IV, ods. 
5. 
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Uznesenie č. 7   
Snem SAV poveruje predsedu Snemu SAV vyhlásením doplňujúcich volieb interných členov Vedeckej 
rady SAV vo funkčnom období 2025 – 2029. Termín: do 31. 7. 2025. 
 
 
Za návrhovú komisiu správnosť overili: 
Marián Jakubík, Anna Kalistová, Ľuboš Kľučár  
 
 
 
 Radoslav Passia 

      predseda Snemu SAV 
 
 


